
 

 

Sivistyslautakunta 15.3.2017 § 19 

Rahoituspohdintaa 

Kunnanvaltuuston seminaarin 21.2.2017 jälkeen opetuksen järjestämisen vaihtoehtoja pohdittiin 

pienemmällä porukalla.  

Sivistyslautakunnan 15.3.2017 §:ään 19 kirjatulla tavalla ”1.3.2017 Kehitysyhtiö SavoGrow Oy:n 

viestintäpäällikkö Minna Jaakkola, sivistyslautakunnan puheenjohtaja Katja Suhonen, rehtori Heikki 

Pulkkinen ja hallintojohtaja Kaija Tarvainen jatkoivat asian pohdintaa. 

Todettiin, että Tervossa hyödynnetään jo nyt digiopetusta huomattavasti muita kuntia enemmän. 

Kaikilla yläluokkien oppilailla on tabletit käytössään. Todettiin, että opetuslainsäädäntö ja 

opetussuunnitelma mahdollisine muutoksineen mahdollistavat uudenlaisen yläluokkien opetuksen 

järjestämisen. Osittain tai kokonaan vuosiluokkiin sitomattoman opetuksen mahdollisuudet 

muillekin kuin yksittäisisille oppilaille tulisi selvittää. Ilmiöpohjaista opetusta sekä uuden tekniikan ja 

etäopetuksen hyödyntämistä voisi kokeilla.  

Rahoitusta tarvittaisiin uuden opetusmallin suunnitteluun, opetushenkilöstön tietotekniseen 

koulutukseen sekä mahdollisesti kumppanien saamiseen.  

Yläkoulun säilyminen kotikunnassa tukisi kunnan elinvoimaisuuttaa, pitäisi maaseutua asuttuna ja 

houkuttelisi lapsiperheitä kuntaan.  

Sovittiin, että Minna Jaakkola selvittää Pohjois-Savon Liiton mahdollisuutta lähteä mukaan 

rahoituksen osalta yläkoulun kehittämiseen”. 


